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5 Ocak 2024

doğrultusunda tüm kesimleri bir araya getiren forumu takdirle karşılıyorum. Çalışma hayatının 
Davos’u olarak takdim edilen forumun çalışma hayatının geleceğine ışık tutacağına inanıyorum. 
Bu yıl 5’incisi düzenlenen ve artık geleneksel hale gelen OPF’nin Cumhuriyetin 100. Yılında Çalışma 
Hayatı olarak belirlenmesi son derece isabetli olmuştur. Cumhuriyetimizin ikinci yüzyılını inşallah 
Türkiye yüzyılı hedefine ulaşarak taçlandıracağız.’’ ifadelerine yer vererek sözlerini tamamladı.

işverenlerin hukukunu ve menfaatlerini koruyarak ülkemizde çalışma barışının temininde de kilit 
bir role sahip olduğunun altını çizdi. Cumhurbaşkanı Erdoğan, TİSK’in kamu hizmeti dâhil, 
ekonomi ve sanayinin çeşitli sektörlerinde faaliyet gösteren 21 üye işveren sendikasıyla ülke ekono-
misinin lokomotif yapıları arasında yer aldığı ifadelerine de yer verdi. Bölgedeki sıcak çatışmalara, 
krizlere ve küresel ekonomideki artan belirsizliklere rağmen Türkiye’nin ihracatta kırdığı rekorun 
çok kıymetli olduğunu, yatırım, istihdam, üretim, ihracat ve cari fazla yoluyla kaliteli büyüme 
hedefine emin adımlarla ilerleyen bir Türkiye olduğunu belirtti. Cumhurbaşkanı Erdoğan, 
çalışanlar ve işletmeler ile Türkiye’nin millî gelirine 200 milyar dolar, ihracatına 100 milyar dolar 
katkı sunan TİSK’in 2023 ihracat payına katkı verdiği için teşekkürlerini iletti.

5 Ocak 2024 tarihinde Ortak 
Paylaşım Forumu’nun (OPF) 5’incisi 
Cumhurbaşkanımız Sayın Recep Tayyip 
Erdoğan’ın katılımıyla gerçekleşti. 
Cumhurbaşkanı Erdoğan, Forum’da 
gerçekleştirdiği konuşmasında TİSK’e ve 
çalışma hayatının gündemine dair değer-
lendirmeler yaptı. Cumhurbaşkanı 
Erdoğan konuşmasında; TİSK’in 60 yılı 
aşan tarihi boyunca ülkemizdeki işveren-
lerin temsilcisi olarak önemli bir görev icra 
ettiğini ve TİSK’in, kamu, işçi, işverenden 
oluşan çalışma hayatının üç ana 
aktöründen birisi olduğunu belirtti. TİSK’in 
yerel ve uluslararası pek çok platformda 

Son dönemin önemli konularından biri 
olan asgari ücret ile alakalı olarak ise 
TİSK’in, asgari ücret müzakerelerinde de 
son derece yapıcı bir tavır sergilediğinin 
altını çizdi. Görüşmelerin, çalışanlarımızın 
ve işverenlerimizin ihtiyaçları çerçevesinde 
ülkemizin şartları dikkate alınarak
rasyonel bir çerçevede yürütüldüğünü
belirtti. Yüzde 49 artışla 17 Bin 2 TL olarak 
belirlenen 2024 yılı asgari ücretinin 
çalışanlarımızla birlikte tüm işverenlerimize 
de hayırlı olması temennilerinde bulundu.
Cumhurbaşkanı Erdoğan, ‘’TİSK’in riyasetin-
de oluşturulan OPF, değişim sürecini 
kolektif bir anlayışla yürütmeye dönük
anlamlı bir çabadır. Ülkemizin çıkarları   

TİSK ÜLKEMİZDEKİ ÇALIŞMA BARIŞININ TEMİNİNDE
KİLİT BİR ROL ÜSTLENİYOR

BİRLİKTE MÜMKÜN
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TİSK SIFIR HATAYLA ÇALIŞAN BİR ÖRGÜT

Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanı Prof. Dr. Sayın Vedat Işıkhan Ortak Paylaşım Forumu’nda 
TİSK’in yapmış olduğu çalışmalar için teşekkürlerini ileterek konuşmasına başladı. Işıkhan, çalışma 
hayatına dair bir çok konu başlığı üzerinde değerlendirmeler yaptı. Sorunların sosyal diyalog ile 

çözümlenmesinden duyduğu memnuni-
yeti dile getirdi.  Son dönemde çalışma 
hayatımızın en önemli başlığı olan asgari 
ücret ile ilgili de değerlendirmelerde 
bulunan Işıkhan, ‘’Tüm tarafları memnun 
eden bir asgari ücret süreci geçirdik. 
Geçtiğimiz haftalarda da görüşmemizi 
başarıyla tamamladık. Çalışanlarımızın 
satın alma gücünü korumak zorundayız. 
Asgari ücreti 17 Bin 2 TL olarak belirlemiş 
olduk. Asgari ücretin üstünde ücret ödeyen 
işverenlerimiz olduğunu biliyorum ve onlara 
teşekkür ediyorum.’’  ifadelerine yer verdi .
  

Işıkhan aynı zamanda, OPF'nin bu yıl Cumhuriyetimizin 
100. Yılında Çalışma Hayatı temasıyla düzenlemesinin çok 
anlamlı olduğunu belirtti. ''Savaştan yeni çıkmış bir 
coğrafyada atalarımızın, bizden önceki kuşaklarımızın 
gayretlerini, sevgi ve saygı ile anmamız çok kıymetli.'' 
ifadelerine yer verdi. Işıkhan sözlerini sonlandırırken, 
sosyal güvenlik, yaşlılık sigortası ve tüm çalışma hayatı 
paydaşlarının öncelikli konularından olan iş sağlığı ve 
güvenliği konularında da değerlendirmeler yaptı.

DURMADAN YARINI ÜRETMEYE DEVAM EDECEĞİZ

OPF’nin sabah ve öğleden sonraki oturumlarında 
konuşmalarını gerçekteştiren TİSK Yönetim 
Kurulu Başkanı Özgür Burak Akkol, 
Cumhurbaşkanı Sayın Recep Tayyip Erdoğan’ın 
da teşrif ettiği ikinci oturuma ‘’Sosyal diyaloğun 
en güzel örneklerinden olan Forumumuz’da, 
devletimiz, işçi ve işveren yine birlikteyiz.”  
sözleriyle başladı. Cumhurbaşkanı Sayın Recep 
Tayyip Erdoğan’a tüm destekleri için TİSK ailesi 
olarak şükranlarını sunan Akkol, konuşmasına 
Ortak Paylaşım Forumu’nun 5 yıllık sürecini ve 
kazanımlarını aktararak devam etti.
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maddi manevi destek vermeye devam 
ediyoruz.” dedi. Geçtiğimiz yılın önemli 
gündemlerinden olan Orta Vadeli 
Program ve 12. Kalkınma Planı’na da 
değinen Akkol, her iki planın da çok 
kapsamlı olduğunu belirtti. ‘’TİSK olarak 
devletimizle, çalışanlarımızla, program-
lardaki konulara odaklanarak, mille-
timize fayda sağlayacak çözümler 
üretmeye hazırız.’’ ifadelerine yer verdi. 
Asgari ücretten gelir vergisi 
alınmamasını, hem çalışanlar hem de 
işverenler için büyük bir kazanım olarak 
gördüklerini belirten Akkol; “Ülkemiz, 

Ortak Paylaşım Forumu’nun geleneği olarak son 1 yılı değerlendirme noktasında Akkol, elim 
deprem felaketine değinerek aktarımlarına başladı. 6 Şubat tarihinden beri TİSK ekosistemi 
olarak bölgede olduklarını, ayni ve nakdi desteklerinin sadece 1-2 haftada on milyarları aştığını 
belirtti. Bölgedeki çocukları unutmayarak Yeşilay iş birliği ile Benim Kulübüm Yeşilay gezici 
tırını 5.000’i aşkın çocuk ile buluşturduklarını belirten Akkol; “Mart ayında bölgeyi yalnız bırak-
mayacağız diye bölge halkına ve devletimize TİSK olarak söz vermiştik. Bunu tüm kamuoyuyla 
da paylaşmıştık. Biz halen oradayız. Teşkilatımızla beraber, projelerimizle beraber, bölgeye 

Avrupa’da bunu uygulayan sadece 2 ülkeden biri. Bu yıl da, pozitif mesajlarla çalışma hayatına 
katkı sunmaya gayret ettik. Tüm paydaşlarımızın faydası için azami çaba gösterdik. TİSK’in 
birleştirici ve sosyal diyaloğa açık yaklaşımı aynı şekilde devam edecek.” diyerek sözlerine 
devam etti.
Kamu, işçi ve işverenin bu yıl da OPF sebebiyle bir arada olmasından mutluluk duyduğunu 
belirten Akkol, çalışma hayatına dair bazı önemli başlıkların altını çizdi. Öncelikli olarak nitelikli 
iş gücünün önemine değinen Akkol, ''Bir yandan yetkin iş gücü bulunamıyor, bir yandan genç 
işsizlere çare aranıyor, işsizlik de var işçi açığı da var.'' ifadelerine yer verdi. Daha sonra 
finansmana erişim konusunu gündeme getiren Akkol, işverenlerin yatırımlarının sürdürülebilirliği 
için uygun koşullu finansmana olan ihtiyacın altını çizdi. Bu konuda verimlilik artışı için 
destekleyici mekanizmaları ortaya çıkarmak gerektiğine dikkat çekti. 
AB Yeşil Mutabakatı’na da değinen Akkol, gerekli aksiyonların alınmaması halinde milyarlarca 
Euro’luk karbon vergisi ödemek zorunda kalacağı ve burada mutabakata uyum için devletimizin 
desteğinin çok mühim olduğu değerlendirmesinde bulundu. Bunun yanında TİSK’in üye 
işletmelerinde “Türkiye’nin Sıfır Kazaya Yolculuğu” uygulaması başlatıldığını belirterek, 150 
tesiste yapay zeka teknolojisi ile olası iş kazalarının önüne geçildiğini ve 1,5 yılda 25 milyon 
güvensiz durum ve davranışın tespit edildiğini iletti. 
Etkin istişareye inanan bir teşkilat olarak 2023’ü “İstişare Yılı” ilan ettiklerini belirten Akkol, 
‘’Çalışma Hayatının Davosu’’ Ortak Paylaşım Forumu başta olmak üzere, istişare odağıyla
 yürüttükleri çalışmaları aktardı. Ortak Paylaşım Forumu’nun beşincisinde de katılım sağlayan tüm 
konuklara şükranlarını sunan Akkol, ortak akılla alınan kararların kendilerine ve ülkeye güç 
verdiğini belirtti. Akkol, “Sorunlar olur, problemler olur ama bunları çözecek olan yine bizleriz. 
Cumhuriyetimizin ilk yüzyılında olduğu gibi ikinci yüzyılında da durmadan yarını üretmeye devam 
edeceğiz.” diyerek konuşmasını sonlandırdı. 



KAYIT DIŞI İSTİHDAMDA TİSK İLE YANYANAYIZ

Ortak Paylaşım Forumu’nda TİSK‘in ‘’Birlikte 
Mümkün‘’ anlayışının paydaşlarından biri olan 
HAK-İŞ Başkanı Sayın Mahmut Arslan konuşma 
yaptı. Sendikalaşmanın önemine ve örgütlülüğün 
önündeki engellerin kaldırılması gerektiğine değindi. 
TİSK ile ortak görüşte oldukları vergi dilimlerinin 
düzenlenmesi ve  asgari ücretin vergiden muaf 
olması gibi konu başlıklarının da altını çizdi. Kayıt 
dışı istihdam ile mücadelede TİSK ile aynı yerde
olduklarını belirtti. Son dönemin en çok konuşulan 
başlıklarından olan asgari ücret ile alakalı olarak ise 
“Belirlenen asgari ücret hepimiz için hayırlı olsun. 
Bizim itirazımız belirlenen rakamlara değil, bizim
itirazımız ortalama ücretin asgari ücrete dönüşmesi. 
Asgari ücretin sadece minimum ücret olarak
kalacağı bir modeli sağlamamız gerekiyor.‘’ 
açıklamalarında bulundu. 
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İŞÇİ ve İŞVEREN BİRLİKTE BÜYÜYECEK

TÜRK-İŞ Başkanı Sayın Ergün Atalay da 
çalışma hayatında üçlü sac ayağının temsil-
cilerinden biri olarak Ortak Paylaşım 
Forumu’nda konuşma yaptı. TÜRK-İŞ 
Başkanı konuşmasında; Sendikalaşmanın 
önemine değindi. İşçi, memur fark etmek-
sizin tüm çalışanların sendikalılaşması 
gerektiğinin altını çizdi. İşçi ve işverenin 
birlikte büyüyebileceğine ve bu birliktelik 
sayesinde ülkemiz için daha iyi sonuçlar 
elde edilebileceğini iletti.  Ortak Paylaşım 
Forumu’nda bir arada olmanın kıymetli 
olduğunu sözlerine ekledi.
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ŞANS CESUR OLANLARI SEVER

Bu yıl beşincisi düzenlenen Ortak Paylaşım Forumu’nun  
ve sosyal diyaloğun önemine değinerek konuşmasına 
başlayan Uluslararası İşverenler Örgütü (IOE) Onursal 
Başkanı Sayın Erol Kiresepi, TİSK’in kurulduğu günden 
bu yana; yatırım ortamını iyileştirmeye ve teşvik 
etmeye yönelik politikalarını, küresel rekabete 
sunduğu katkıları ve çalışma ortamına sağladığı 
faydaları vurguladı. Kiresepi daha sonra, dijital 
dönüşümün 1,3 milyon yeni istihdam yaratacağını ve 
dünya ekonomilerinin çoğu gibi Türkiye’nin de 
otomasyon, yapay zekâ ve dijital teknolojilerin etkisi 
nedeniyle geçmişten daha radikal değişikliklere uyum 
sağlaması gerekeceğini dile getirdi. Sosyal taraflara 
yönelik tavsiyelerinde “şans cesur olanları sever” 
diyen Kiresepi, dünya ekonomisinin geçirdiği 
dönüşümün sosyal diyaloğu da değiştireceğini ve 
tüm tarafların bu değişimleri cesurca
kucaklamaları gerektiğini belirtti.

ULUSLARARASI ÖRGÜTLER OTURUMU

Uluslararası Çalışma Örgütü (ILO) Türkiye
Direktörü Sayın Yasser Ahmed Hassan, sözlerine 
üçlü yapıyı ve çok taraflı iş birliği ile uyumu 
vurgulayarak başladı. Hassan, iş dünyasının eşi 
benzeri görülmemiş bir değişimden geçtiğini dile 
getirdi ve sosyal diyaloğun sürdürülmesi gerek-
tiğini aktardı. Sosyal diyalog dışındaki her şeyin 
dikkat dağınıklığı olduğunu belirtti. ILO olarak 
sosyal adalet vizyonuna yüzde yüz inandıklarını
belirten Hassan, gelecekte insanları bekleyen 
sonucun bugünkü çabalar ile şekilleneceğini vur-
guladı. Adil ve eşitlikçi toplumlar ile düzgün 
çalışma koşulları yaratılabileceğini belirtti. Dünya 
çapında çalışma hayatını belirleyen trendlerin 
değiştiğini aktaran Hassan, dijitalleşme ve düşük 
karbonlu ekonomiye geçişin iş dünyası üzerinde 
etkili olacağını belirtti.

SOSYAL DİYALOG DIŞINDAKİ HER ŞEY DİKKAT DAĞINIKLIĞIDIR
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İMALAT SEKTÖRÜNDE KADINLARIN GÜÇLENDİRİLMESİ PROJESİ
SÜRDÜRÜLEBİLİR KALKINMA AMAÇLARINA HİZMET EDİYOR

EBRD OLARAK AN İTİBARİYLE TOPLAM 19 MİLYAR EURO
YATIRIM MİKTARININ ÜSTÜNE ÇIKTIK

Sözlerini, deprem bölgesindeki istihdam fırsatlarının artırılması ve toparlanma sağlanması için 
tüm paydaşlarla çalışmaya hazır olduğunu vurgulayarak bitirdi. 

Birleşmiş Milletler Kalkınma Programı (UNDP) 
Mukim Temsilcisi Sayın Louisa Vinton, TİSK’i, 
ekonomide oynadığı rolden dolayı takdir ederek 
sözlerine başladı. OPF’nin, geleceğe bakmak için 
büyük bir fırsat olacağını ifade ederek “Birlikte 
Mümkün” anlayışını paylaştıklarını ifade etti. TİSK 
ile UNDP ortaklığına değinen Vinton, TİSK ile 
birlikte yürüttükleri İmalat Sektöründe Kadınların 
Güçlendirilmesi Projesi’nin kendileri için 
Sürdürülebilir Kalkınma Amaçlarına hizmet
etmesinden dolayı oldukça önemli olduğunu
vurguladı.
Vinton, yeşil dönüşüm odağında açıklamalarına 
devam etti. Avrupa Yeşil Mutabakatı’nın doğrudan 
karbonsuzlaşma ile Türk ekonomisinde önemli bir 
rol oynadığını belirtti. Yeşil ekonominin ek 
istihdam sağlamasının beklendiğini ve aynı şekilde, 
GSYH’ye ve ihracata katkı sağlayacağının da
gözlemlenebileceğini belirtti.

Avrupa İmar ve Kalkınma Bankası (EBRD) Türkiye 
Başkan Vekili Sayın Mehmet Üvez, sözlerine 5 yıldır 
OPF’ye katılmaktan duyduğu mutluluğu ve Türki-
ye’nin 100. yılının banka olarak kendileri açısından 
da oldukça önemli olduğunu ifade ederek başladı. 
Son 15 yılında EBRD’nin Türkiye’deki faaliyetlerini 
ciddi biçimde artırdığını ifade etti.
Banka olarak an itibariyle toplam 19 milyar Euro 
yatırım miktarının üstüne çıktıklarını aktaran Üvez, 
Banka’nın bir ülke için yaptığı 2.6 milyar Euroluk 
yatırımın, bir ülkeye yapılan yılık en fazla yatırım 
olduğunu dile getirdi. Deprem bölgesine yönelik 
yaptıkları yatırımların ve desteklerin de bu yatırım-
ların önemli bir kısmını oluşturduğunu belirtti.
TİSK ile çok başarılı bir işe imza atarak bilişim 
alanında kamu ve özel sektörde ‘’Genç Dönüşüm 
Eğitim Programı’’ projesini hayata geçirdiklerini ak-
tardı. Sözlerini TİSK’in kendileri için pek çok anlamda 
çok önemli bir paydaş olduğunu ve bundan sonraki 
dönemde de iş birliklerinin artarak devam
etmesini umduklarını belirterek tamamladı. 
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yararlandıklarını iletti. Tüm çalışma arkadaşlarının eğitimlerden geçtiğini, desteklendiği 
açıklamalarına da yön veren Ebiçlioğlu fayda üretmeye devam ettiklerinin altını çizdi.

temiz enerji çözümlerinin Togg’un odak noktası olduğuna da değindi. 
2018 Eylül ayında ilk çalışmalarına başlanan Togg için 2000’e yakın kullanıcı ile görüştüklerini
belirten Yıldız, tasarım için yönlendirmeler aldıklarını, yeni teknolojilerin gelişimini yakından 
takip ettiklerini iletti. 2023 yılında sıfır emisyon hedefinde olduklarının da altını çizdi. Yıldız, 
ürünlerinin Türkiye’de üretilmesinden ve fikri sınai hakları Türkiye’ye ait bir ürün olmasından 
duyduğu mutluluğu dile getirerek sözlerini noktaladı.

Ortak Paylaşım Forumu’na katılan Koç Holding 
Dayanıklı Tüketim Grubu Başkanı Sayın Fatih 
Kemal Ebiçlioğlu, Arçelik faaliyetlerinin global 
olarak değerlendirildiğinde endüstrideki üç 
önemli Asya’lı dan biri olduğu ifadelerine yer 
verdi. Ebiçlioğlu, üretimin etkinleştirilmesi için
kullanılan teknolojiler ve bu teknolojiler ışığında 
%40 oranında artan kapasite, %10 oranında 
düşen karbon emisyon ve %20’lik kalite artışının 
altını çizdi. Teknolojik atılımlardan da bahseden 
Ebiçlioğlu, Garage ve Atölye 4.0 gibi iki önemli 
inovasyon merkezinden bahsederek, buralarda 
kazanılan bilgi birikimini ve deneyimlerden 

Togg CMO’su Sayın Talin Yıldız otomotiv
sektöründeki değişim ile sözlerine başladı. 
Kullanıcı alışkanlıklarının ve ihtiyaçların 
değiştiğine dikkat çekti. ‘’Nesnelerin inter-
neti ve sensörlerin gelişmesiyle ortaya çıkan 
yeni iş yöntemleri sayesinde cep tele-
fonunun başına gelen şu anda otomobilin 
başına geliyor. Kullanıcılar evde, ofiste ne 
yapmak istiyorsa otomobilde de onu 
yapmak istiyorlar.’’ ifadelerine yer vererek
teknolojinin otomotiv sektörüne olan bakışı 
değiştirdiğinin altını çizdi. 
Togg markasının gücünü Anadolu’dan 
alarak, doğuyu da batıyı da anlayarak
adaptasyon sağladığını söyleyen Yıldız, akıllı 
cihazların, dijital deneyim platformunun, 

CUMHURİYETİMİZİN YENİ YÜZYILINA BİRLİKTE HAZIRLANIYORUZ OTURUMU

ARÇELİK FAALİYETLERİ GLOBAL OLARAK DEĞERLENDİRİLDİĞİNDE
ENDÜSTRİDEKİ ÜÇ ÖNEMLİ ASYA’LI DAN BİRİ KONUMUNDA

TOGG GÜCÜNÜ ANADOLU’DAN ALIYOR
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Panelde, Türkiye’nin yeni yüzyılına ve çalışma hayatına köklü şirketler hazırlanırken izlediği yol 
haritası ve Cumhuriyetimizin yeni yüzyılında şirketlerin gelecek vizyonu hakkında görüşüldü. 

Panelistler; 
• Şirketlerinin yapısında Türk Milleti’nin ve Cumhuriyet’in temel ilkelerini benimsediğini, 
• Cumhuriyetimizin yeni yüzyılına hazırlanırken toplumsal değerleri, doğru iş birliklerini ve 
çalışma hayatının dinamiklerini esas aldıklarını, 
• Bugün ve gelecekte dijital dönüşüm çerçevesinde kapasite geliştirme, yeniden öğrenme ve 
yaratıcılık odağında ilerlediklerini, 
• Şirket çalışmaları, proje ve faaliyetleri, çalışma hayatının dinamiklerini göz önünde bulundu-
rarak, yenilikçi bir yaklaşımı benimseyerek yürüttüklerini paylaştı.

Ortak Paylaşım Forumu’nda, Cumhuri-
yet tarihimizde öncü iş adamları lider-
liğinde kurulan ve nesilden nesile ak-
tarılarak günümüzde ikinci kuşaktan 
genç yöneticiler tarafından yönetilen 
şirketlerin temsilcileri yer aldı. 
Bu kapsamda, panelde panelist olarak 
Bayraktarlar Holding Hissedarlar Tem-
silcisi Sayın Fatih Bayraktar, Ec-
zacıbaşı Holding Yönetim Kurulu 
Üyesi Sayın Nejat Emre Eczacıbaşı ve 
Öztek Tekstil Terbiye Tesisleri Genel 
Müdürü ve Yönetim Kurulu Üyesi 
Sayın Mustafa Emir Öztek konuk edildi. 

CUMHURİYETİMİZİN YENİ YÜZYILI: GELENEKTEN GELECEĞE OTURUMU 

ayırdıklarını belirtti. Altay yapay zeka ve dijital dönüşümle ortaya çıkan yeni meslekler 
olduğuna ancak tecrübeden ödün verilmeyeceğini, aksi takdirde yapay zekanın efektif 
kullanılamayacağını belirterek sözlerini tamamladı. 

Ortak Paylaşım Forumu’na TUSAŞ’ı temsilen 
katılım gösteren TUSAŞ Mühendislik Genel 
Müdür Yardımcısı Dr. Sayın Özkan Altay 
konuşmasında, TUSAŞ’ın büyük bir verimlilikle 
teknoloji üretimine destek olmaya çalıştığını 
belirtti. Teknoloji yol haritası ile olgunlaştırı- 
lacak ve yeni kazanılacak teknolojilerin 
planlamalarının yapıldığını belirtti. Yapay 
zeka alanına da değinen Altay, Havacılıkta 
yapay zeka kullanılmasına ilişkin farklı 
uygulama alanlarına sahip olduklarını ve 
yapay zekanın süreçlere mutlaka dahil 
edileceğinin altını çizdi.
Dijital dönüşümü şirket olarak üç kola 

TUSAŞ YAPAY ZEKA VE TECRÜBENİN BİR ARADA OLMASINI
ANLAMLI BULUYOR
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Günün son panelinde, Forum’da her yıl ele alınan İş Sağlığı ve Güvenliği (İSG) konusu bu yıl
teknoloji odağı ile ele alındı. Panelde; Kordsa İnsan Kaynakları, Hukuk ve Kurumsal İletişim-
den Sorumlu Genel Müdür Yardımcısı Sayın Eray Karaduman, Socar Türkiye İş Sağlığı 
Güvenliği ve Çevre Başkan Yardımcısı Sayın Seral Erkut ile Türk Ytong Genel Müdürü Sayın 
Tolga Öztoprak kurumlarında yürüttükleri iyi uygulama örneklerini masaya yatırdı.  

SOCAR Türkiye’nin Temel Çalışma Prensiplerine değinen Erkut, tüm şirket çalışanlarının, 
yüklenicilerinin ve komşularının sağlığı ve güvenliğinin hayati önem taşıdığını ileterek, “İş 
güvenliği çalışma ehliyetimizdir. İş güvenliğini sağlamadan çalışmayız!” diyerek görüşlerini
belirtti.

İŞ SAĞLIĞI VE GÜVENLİĞİ’NDE TEKNOLOJİ OTURUMU 

TİSK ve TİSK Mikrocerrahi ve Rekonstrüksiyon
Vakfı’nın İSG’ye verdiği önem, yürüttüğü 
proje ve öncü çalışmalarını aktararak açılışı 
yaptı. 
Hukuk ve Kurumsal İletişimden Sorumlu 
Genel Müdür Yardımcısı Sayın Eray 
Karaduman, 1973 yılından bu yana 
geliştirdikleri lastik, inşaat güçlendirme ve 
kompozit teknolojileri ile gelecek nesiller 
için sürdürülebilir bir dünya hedeflerine 
doğru attıkları adımları aktardı. “Endüstri-
mizde dünyada ilk ve en gelişmiş robotik 
teknolojilerle günde 200 ton yükü çalışan-
larımızdan aldık.” diyen Karaduman, İSG 
alanında otomasyonun önemine dikkat 
çekti. 
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Üretim tesislerinde “Elektronik İş İzni
Sistemi” ile çalışma yetkilendirme sürecini 
dijital ortama taşıdıklarını ve Video Analitik
Teknolojisi ile kamera görüntülerini anlık 
olarak analiz ederek sistemde tanımlanan 
senaryolar için alarmlar üretilmesini 
sağladıklarını belirtti.
Türk Ytong Genel Müdürü Sayın Tolga 
Öztoprak da 1963 yılında kurulan Ytong’un 
Türkiye’deki ilk Gazbeton olma yolundaki 
süreci aktararak konuşmasına başladı. 
Öztoprak, TİSK Mikrocerrahi ve 
Rekonstrüksiyon Vakfı Desteği ile tesisle-
rinde başlattıkları yapay  zeka teknoloji ile 
olası iş kazalarını önlemeye yönelik çalışmalarını ve alınan sonuçları aktardı. Hali hazırda 
Dilovası tesislerinde 9 aktif kamera ile kullandıkları teknoloji sayesinde bugüne kadar 
oluşturulan bildirimler ileçalışanların iş kazalarından korunmasına yönelik daha çok önlem 
alabildiklerini aktardı. 

Türk Ytong olarak “Hayal Gücüne Güven Projesi” geliştirdiklerini belirten Öztoprak, bu projenin 
çalışanları güvenlik önlemleri konusunda hassas davranmaya teşvik etmek için çocukları 
odağına alan bir sergi projesi olduğunu belirtti.


